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Verslag Algemene Ledenvergadering Amsterdamse Universiteits-Vereniging d.d. 10 mei 2023  

 

Aanwezig:  

27 AUV-leden 

Leden bestuur  

Caroline van Alphen (voorzitter AUV), Gert Jan Schinkel (secretaris en penningmeester a.i.), Andrea Wiegman, 

Maxime Hallatu, Casper Vuurmans (aspirant), Yves Boeltjes de Vries (aspirant) en Fleur Siedenburg (aspirant) 

Leden kascommissie 

Ada Janse-Vermeer en Eelco van Dijk (aspiranten) 

Aanwezig vanuit UvA 

Henriëtte van Oosterzee (Directeur Communicatie), Jurgen van Gessel (Senior Beleidsmedewerker) Vera 

Bakker (AUV-coördinator) en Nathalie van Leeuwen (notulist). 

Afwezig met kennisgeving:  

Vincent Wanders en Onno Baneke (kascommissie), en Evelien Spitteler (bestuurslid) 

 

1. Opening 

Voorzitter Caroline van Alphen opent de vergadering om 19:45 uur en heet allen hartelijk welkom bij 

de ALV. De voorzitter heet een speciaal welkom aan de drie aspirant bestuursleden: Fleur 

Siedenburg, Yves Boeltjes de Vries en Casper Vuurmans.  

 

De voorzitter start met een korte toelichting op de herpositioneringsplannen van bestuur. De vorige 

voorzitter, Maurits Kruithof, was al begonnen met het aanscherpen van de koers en had in de ALV 

van 9 mei 2022 aangegeven dat het bestuur zich zou gaan richten op meer persoonlijk contact en 

betrokkenheid van de leden. Daarbij is een van de aandachtspunten het aantrekken van jongere leden. 

Door middel van gesprekken met leden en kringbestuurders is onderzocht hoe deze doelstellingen het 

best gerealiseerd kunnen worden. Het beleidsontwikkelingsproces en het bijbehorende onderzoek 

heeft geleid tot een herpositionering en een aangescherpte koers van de AUV.  

Het afgelopen jaar zijn er acht beleids- en bestuursvergaderingen geweest. Het bestuur heeft drie 

aspirant bestuursleden aangetrokken.  

In 2022 vonden er zes Alumni Talks plaats en heeft het bestuur in samenwerking met de 

alumnivereniging van de Erasmus Universiteit Rotterdam (Erasmus Alumni Club ) een succesvolle 

avond georganiseerd over ongelijkheid in Nederland, met als hoofdspreker Sander Schimmelpenninck 

2. Vaststelling agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. Er zijn geen vragen of opmerkingen vanuit de aanwezige 

leden. 

3. Verslag ALV d.d. 9 mei 2022 (bijlage A) 

Er zijn geen vragen of opmerkingen over bijlage A. Het verslag is goedgekeurd. 
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4. Financiën

4a. Jaarverslag en jaarrekening 2022 (bijlage B)

Gert Jan Schinkel loopt het jaarverslag 2022 door met de aanwezigen. 

Iedereen heeft kennisgenomen van de jaarrekening en het verslag. 

Er zijn twee vragen over het inhoudelijke gedeelte van het jaarverslag. 

• De heer Aukema heeft een opmerking over pagina 10 over de integratie van Bureau 
Alumnirelaties en Universiteitsfonds binnen Bureau Communicatie. Henriëtte van Oosterzee 
(directeur Communicatie) licht toe dat Bureau Alumnirelaties is opgeheven als dienst en nu 
als afdeling valt binnen de dienst Communicatie. Melchior Bussink is aangesteld als 
leidinggevende van de afdeling Alumnirelaties en Universiteitsfonds met Henriëtte van 
Oosterzee als eindverantwoordelijke voor de dienst Communicatie.

• De heer Westermann heeft een vraag over pagina 3, paragraaf 2, waarin wordt vermeld dat de 
herpositionering nader getoetst en gedocumenteerd wordt. Op de vraag of de herpositionering 
is besproken met de kringbestuurders antwoordt Gert Jan Schinkel dat dit inderdaad het geval 
is geweest en dat dit later in de vergadering gepresenteerd wordt.

Er zijn twee vragen over het financiële gedeelte van het jaarverslag. 

• Mevrouw Bults (secretaris kring UvA-Senioren) licht toe dat de bijdrage die zij overmaken

van bijna 18.500 euro niet terug te vinden is in de jaarrekening, noch in het budget. Gert Jan

Schinkel antwoordt dat alleen de drie geassocieerde verenigingen apart worden genoemd in

de contributie inkomsten. Mevrouw Bults geeft aan de bijdrage en contributie-inkomsten van

de Kring UvA-senioren graag apart terug te willen zien in de jaarrekening. Dit verzoek wordt

meegenomen.

• De heer Aukema heeft een opmerking over het overzicht op pagina 16. De eerste regel

‘Totaal ontvangen contributies: inclusief geassocieerde verenigingen’ klopt niet. De

geassocieerde verenigingen betalen geen contributie aan de AUV, maar er wordt een bedrag

betaald uit de eigen contributie als ‘service fee’. Dit moet benoemd worden als ‘overdracht’.

Overige vragen: 

• De heer Tol heeft een opmerking over de statuten. In de statuten staat bij artikel 13.3: ‘Het

bestuur kan onderdelen van zijn taken laten uitvoeren door het Bureau Alumnirelaties...’. Als

gevolg van de fusie van Alumnirelaties en Universiteitsfonds met de dienst Communicatie

kaart de heer Tol aan dat deze benaming moet worden aangepast. Het bestuur besluit te kijken

naar de formulering en een uitgebreidere verantwoording op te stellen van de uitgaven van de

contributie, in de vorm van de bijdrage aan de UvA voor de uitvoering van haar taken.

Er zijn geen verdere vragen of opmerkingen. 

4b. Verslag kascommissie 2022 (bijlage C) 

Op 3 april 2023 is de kascommissie bijeengekomen. Namens de kascommissie geeft Eelco van Dijk 

een korte toelichting. Het uitgebreide verslag van de bijeenkomst van de kascommissie bevestigt dat 

de controle gedegen heeft plaatsgevonden. De kascommissie heeft samen met de afdeling 

Alumnirelaties en het AUV-bestuur de jaarrekening en het jaarverslag besproken. Uit de controle is 

gebleken dat er geen reden tot twijfel is aan de correctheid van de uitgaven. De leden wordt verzocht 

het verslag goed te keuren en het bestuur decharge te verlenen over het gevoerde beleid.  
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De eindconclusie is terug te lezen in het verslag van de kascommissiebijeenkomst. Er zijn geen 

verdere opmerkingen of vragen.  

4c. Decharge van het bestuur 

De voorzitter vraagt de leden of ze formeel akkoord gaan met het jaarverslag en de jaarrekening. Er is 

toestemming in de vorm van acclamatie. Het jaarverslag en de jaarrekening zijn vastgesteld en het 

bestuur wordt decharge verleend over 2022. 

4d. Samenstelling kascommissie 

De voorzitter dankt de kascommissie voor haar inzet. Er worden twee nieuwe leden aan de ALV 

voorgesteld: Eelco van Dijk en Ada Vermeer.  

De ALV stemt in met de benoeming van de kascommissie 2023 per acclamatie. De kascommissie zal 

bestaan uit Vincent Wanders, Eelco van Dijk en Ada Vermeer. De benoeming geschiedt voor de 

periode van één jaar. 

5. Benoeming bestuursleden en bestuurssamenstelling (bijlage D)

Er wordt afscheid genomen van twee zeer gewaardeerde bestuursleden: Evelien Spitteler en Maxime 

Hallatu. De voorzitter bedankt beiden voor hun inzet voor de AUV.  

Er worden drie aspirant bestuursleden aan de ALV voorgesteld: Casper Vuurmans, Yves Boeltjes de 

Vries en Fleur Siedenburg. Zij stellen zich kort voor aan de aanwezigen. Gert Jan Schinkel wordt 

voorgedragen voor herbenoeming als secretaris tot november 2026.  

De algemene ledenvergadering gaat per acclamatie akkoord met de nieuwe bestuurssamenstelling. 

6. Beleidsontwikkeling

6a. Herpositionering AUV 

De voorzitter licht toe dat de ontwikkelingen in de alumnipopulatie vragen om meer zichtbaarheid, 

meer relevantie en groei van de vereniging. Daarbij is het versterken van de band tussen de UvA en 

alumni essentieel.  

Beleidsadviseur Jurgen van Gessel krijgt het woord en benoemt de noodzaak van de herpositionering: 

het gestaag dalende ledenaantal van de AUV en daarmee gepaard gaande dalende inkomsten uit 

contributie vs. de zeer snelle groei, verjonging en internationalisering van de totale alumnipopulatie 

van de UvA. Op dit moment bereikt de AUV nog geen 3 procent van het totaal en ook dat percentage 

daalt. Door prijsverhogingen van locaties en catering plus ambitieuze plannen, zoals bijvoorbeeld 

meer inspanningen om jonge alumni te bereiken, stijgen de uitgaven. Ook de gemiddelde leeftijd van 

leden wordt hoger, terwijl het aantal  alumni in de leeftijd van 25 tot 30 juist toeneemt. Deze groep  is 

echter ondervertegenwoordigd in het AUV-ledenbestand.  

Het advies van het bestuur is om te streven naar groei van het aantal leden, meer contactmomenten 

met alumni en zichtbaarder en herkenbaarder worden. Daarbij wordt vooral gekeken naar de impact 

van de programmering, inclusief de activiteiten die de kringen organiseren.  

De nieuwe koers richt zich op relevante (publieks-)programma’s voor en door betrokken alumni, de 

AUV als zichtbare en herkenbare maatschappelijke partner van de UvA en de impact van de UvA 

vergroten door programmering rondom actuele thema’s.   



4 
 

Betrokken alumni, alumni die een band met de UvA voelen, die samen wetenschap en maatschappij 

dichter bij elkaar brengen spelen hierbij een belangrijke rol. Van Gessel benoemt dat de integratie van 

Alumnirelaties en Universiteitsfonds bij de dienst Communicatie nuttig is voor de zichtbaarheid van 

de AUV. Deze samenwerking maakt het makkelijker om een groter publiek te bereiken. 

De volgende opmerkingen en vragen komen aan bod: 

• Er is een opmerking vanuit de leden over internationale alumni als potentiële doelgroep van 

de AUV. Van Gessel benoemt dat de AUV vanwege het hechte netwerk juist aantrekkelijk 

kan zijn voor internationale alumni. 

• Er is een opmerking vanuit de leden over alumni die aan meerdere universiteiten hebben 

gestudeerd, met als tip dat het goed is voor de AUV om te letten op deze banden. 

• Er is een idee vanuit de leden om studenten en alumni samen te laten spreken over hun 

carrière. De beleidsadviseur reageert dat veel opleidingen dit zelf organiseren, maar dat dit 

zeker een kans kan zijn voor de AUV om daarbij betrokken te worden. 

• Er is een voorstel vanuit de leden om studenten die één à twee jaar voor hun afstuderen zitten 

als aspirant-leden aan te stellen in het AUV-bestuur om alvast proef te draaien tijdens hun 

studie. Het idee wordt genoteerd door het bestuur.  

• Er is een opmerking van een internationaal lid. Hij geeft aan dat de aandacht van 

internationale leden niet getrokken wordt, doordat de bijeenkomsten in het Nederlands zijn. 

Hij ziet dit graag veranderen, zodat het toegankelijk wordt voor internationale leden. Het 

bestuur neemt dit voorstel mee. 

De input van de leden wordt zeer gewaardeerd en de voorzitter nodigt de aanwezigen uit verdere 

ideeën naar haar toe te sturen. Het agendapunt wordt afgesloten.  

 

6b. Evolutie Kringen: nieuwe koers en ondersteuning Alumnirelaties 

Vera Bakker (AUV-coördinator) en Casper Vuurmans (bestuurslid) presenteren het ontwikkelde 

model voor de kringen in aansluiting op de nieuwe koers van de AUV.   

Vuurmans vertelt dat er een nieuw perspectief op de structuur van de kringen past bij de 

herpositionering. Het is een geleidelijk proces om tot een model te komen dat de aansluiting op de 

faculteiten zal bevorderen. 

De doelen van het gepresenteerde model zijn de volgende: 

• Activiteiten van kringen breder onder de aandacht brengen, waarbij niet alleen kringleden in 

hun eigen vakgebied zullen worden uitgenodigd, maar in meerdere mate facultair brede 

verbanden worden gezocht.  

• De opkomst en betrokkenheid vergroten. Onder andere door een bredere doelgroep van 

alumni uit te nodigen in aansluiting op de strategie van ledenwerving.  

• Verbreding van het aanbod naar leden door middel van interdisciplinaire bijeenkomsten en 

daarbij inhoudelijke en organisatorische samenwerking tussen kringbesturen onderling te 

stimuleren.  

• Versterken van de connectie zowel tussen de al bestaande kringen onderling als met de  

faculteit en/of opleiding. Bijvoorbeeld in de vorm van mentorschap voor jonge alumni.  

De navolgende opmerkingen en vragen komen naar voren: 
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• Er is een idee vanuit de leden om het bestuur te versterken met faculteitsverenigingen. 

Vuurmans en Bakker lichten toe dat dit in aansluiting is op het nieuwe model.  

• Er is een opmerking vanuit de leden dat de doelen te intern gericht zijn en er ook breder 

moet worden gekeken naar de samenleving, verder dan enkel de academische 

gemeenschap. Vuurmans oppert dat de samenwerking met Communicatie (UvA) hierbij 

kan helpen. 

• Er is een idee vanuit de leden om van meerdere kringen lid te mogen worden. Bakker 

beaamt dit. Dit punt staat in relatie tot het aanbod van interdisciplinaire evenementen te 

vergroten en de samenwerking tussen kringen op dit vlak te bevorderen.  

• Er is een vraag vanuit de leden over hoe het interdisciplinair organiseren van 

kringactiviteiten in zijn werk gaat. Bakker laat het aanvraagformulier dat 

kringbestuurders kunnen gebruiken zien en legt uit dat de ondersteuning naar 

kringbestuurders verdere samenwerkingen faciliteert. Bijvoorbeeld het behandelen van 

verzoeken tot het breder versturen van uitnodigingen naar leden van verschillende 

kringen. Dit punt is ook besproken op de kringbestuurdersbijeenkomst in april. 

Er zijn geen verdere vragen of opmerkingen. 

7. Vooruitblik 2023/2024 

7a. Begroting 2023 (bijlage E) 

Yves Boeltjes de Vries licht de begroting 2023 toe. Daarbij komen de volgende punten aan de orde: 

In het vervolg wordt rekening gehouden met de commentaren die eerder genoemd zijn in de 

vergadering: 

• UvA-senioren zal apart als kring toegelicht worden; 

• de afdrachten van de geassocieerde verenigingen zullen netto weergegeven worden; 

Er komt een uitgebreidere toelichting over de aard en het doel van  de bijdragen aan Bureau 

Communicatie van de UvA. Het overzicht van de begroting wordt besproken. De herpositionering 

heeft invloed op de communicatiekosten en de AUV-dag en verenigingsactiviteiten. Lijn 9 (de AUV-

dag en verenigingsactiviteiten) is opgesplitst in meerdere punten voor meer transparantie. De 

begroting is aangepast op de stijgende kosten van evenementen (o.a. locatie en catering). De 

bestuurskosten zijn lager begroot, omdat er meer gebruik wordt gemaakt van Maagdenhuis (UvA) in 

plaats van externe vergaderlocaties. Daarnaast heeft de beleidsontwikkeling een laatste fase bereikt, 

waardoor de kosten in 2023 naar verwachting lager zullen zijn ten opzichte van 2022.  

Het doel van een neutrale begroting is hiermee behaald. 

De navolgende vragen en opmerkingen worden benoemd: 

• Er is een opmerking over regel 8, de benaming ‘BAU’ klopt niet meer. Dit wordt aangepast. 

• Er is een opmerking over de totale optelling die niet zou kloppen in vergelijking met de 

jaarrekening. Dit heeft te maken met de afronding van het laatste cijfer. 

• Er is een vraag over het contributiebedrag. De mogelijkheden om dit aan te passen in de 

begroting voor 2024 zullen worden besproken bij een tweede ALV, die later dit jaar zal 

plaatsvinden. 

• Er is een opmerking over de bijdrage aan de UvA zonder specificatie. Er wordt aangevuld dat 

dit is vastgesteld in de samenwerkingsovereenkomst die elke vijf jaar herzien wordt. Deze 

afspraak loopt nog tot 2024. De AUV en de UvA zullen zich buigen over een herijking van de  

afspraken en een specificatie van de bijdrage.  
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De algemene ledenvergadering gaat akkoord met de begroting 2023 per acclamatie.  

7b. Financiën 2024 

Betreffende de financiën 2024 licht Boeltjes de Vries toe dat willen we de kwaliteit aan onze leden 

kunnen leveren en zichtbaarder en transparanter zijn, we contributie en andere inkomsten moeten 

verhogen. Dit is een grote uitdaging ten opzichte van budget 2023. 

Er worden  drie scenario’s beschreven: 

1. Geen verhoging van de contributie. In dat geval zullen bezuinigingen aan de orde zijn, 

waarbij dezelfde kwaliteit niet gewaarborgd kan blijven. 

2. Een geringe verhoging van de contributie. In dat geval zal het lastig zijn de programmering te 

handhaven. 

3. Alternatieve inkomsten waardoor de beoogde kwaliteit, transparantie en zichtbaarheid 

gewaarborgd kunnen worden. 

Het bestuur stelt voor om een commissie in het leven te roepen die zich gaat verdiepen in de 

verhoging van de contributie. De bevindingen van de commissie zullen worden gepresenteerd op een 

tweede ALV in november. 

De volgende opmerkingen komen naar voren: 

• Er is een bezwaar om het voorstel en advies van de commissie zowel met betrekking tot een 

contributieverhoging als de begroting van 2024 in één ALV te bespreken. De voorzitter en 

penningmeester lichten toe dat het advies van de commissie over een contributieverhoging en 

de begroting met elkaar samenhangen.  

• Vanuit de leden van de kring Andragologie wordt gevraagd of de commissie alleen over de 

verhoging beslist of ook naar de inhoud van de activiteiten kijkt, aangezien de inhoud 

samenhangt met de verhoging. De voorzitter geeft aan dit gescheiden te willen houden. Het 

bestuur kijkt al naar de inhoud. 

• Er is een voorstel vanuit de leden om in plaats van een contributieverhoging een bijdrage per 

activiteit te bepalen. De penningmeester licht toe dit idee te hebben onderzocht. De onzekere 

financiële basis is daarbij een nadeel. Deze optie wordt meegenomen in de overwegingen van 

de commissie contributie. 

• Naar aanleiding van de oproep voor het samenstellen van een commissie melden zich een 

aantal leden die hiervoor belangstelling hebben.  

De algemene ledenvergadering gaat akkoord met het voorstel om bij een tweede ALV in november 

eerst de contributie voor 2024 en daarna de daarbij behorende begroting vast te stellen.  

7c. Activiteiten 

Bestuurslid Andrea Wiegman bespreekt de activiteiten van de AUV.  

De focus ligt op een groter bereik (interdisciplinair) en op actuele maatschappelijke relevante thema’s. 

De samenwerking met Communicatie, kringen en andere universiteiten speelt daarbij een belangrijke 

rol. Volgende week (17 mei) vindt een tweede evenement in samenwerking met de Erasmus Alumni 

Club plaats met Thijs Launspach. Een volgende samenwerking is die met de TU Delft. Wiegman 

onderstreept het belang van samenwerken voor de activiteiten.  

• Er is een opmerking over waarom er nog niet is samengewerkt met de VU. Wiegman vertelt 

dat hier ook zeker kansen liggen, ook met het oog op jong afgestudeerden die op meerdere 
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universiteiten hebben gezeten. Samenwerken met meerdere universiteiten past helemaal in de 

nieuwe koers van de AUV. 

Er volgt een korte toelichting over het succes van de loopbaan coaching, welke goed werd beoordeeld 

door jonge alumni. 

7d. Alumnidag 

Gert Jan Schinkel licht de aanwezigen in over de nieuwe opzet van de jaarlijkse ledendag, bekend als 

de AUV-dag. Dit jaar zal deze jaarlijkse ledenbijeenkomst worden georganiseerd in combinatie met 

de Universiteitsdag in de vorm van een speciaal AUV-programma voor leden.  

Het thema van de dag (23 september a.s.) is Vertrouwen; met Willemijn van Dolen als keynote 

spreker. Er komt een exclusieve lunch voor AUV-leden. De uitnodiging volgt. 

De volgende vragen en opmerkingen worden gesteld: 

• Er is een vraag vanuit de leden met betrekking tot een Engelstalig programma. Schinkel geeft 

aan dat het voor een deel in het Engels zal worden aangeboden. 

• Er is een voorstel vanuit de leden om de tweede ALV voor de lunch te doen, zodat er genoeg 

tijd is voor de uitkomst en kans op uitloop. Dit voorstel wordt genoteerd. Er zal moeten 

worden gekeken naar de haalbaarheid in relatie tot het voorstel van de commissie en de 

logistieke planning van het programma.  

8. Vragen aan het bestuur en afsluiting 

Er zijn geen verdere vragen en de voorzitter bedankt de aanwezigen voor hun komst, bijdragen en 

participatie.  

 

 


